
                                           
 
 

 

 
 

 
ACTA DE LA REUNIÓ EXTRAORDINÀRIA DEL CONSELL DE GESTIÓ I 
PARTICIPACIÓ DE CALELLA,  DEL DIA 4 DE MARÇ DE 2021 
 
ASSISTENTS: 
 
Vocals, per part de l’Ajuntament: 
Sr. Josep Piferrer 
Sr. Joan Vigas 
Sr. Pau  Lladó 
 
Vocals, per part del Consell: 
Sr. Josep Mª Sàbat 
Sra. Eulàlia Olivé 
Sr. Javier de Andrés 
Sr. Francesc Vaqué 
Sr. Bertrand Hallé 
Sra. Teia Galí 
Sr. Jordi Oliver 
Sr. Manel Melchor 
Sra. Lluïsa Bonal 
Convidat a assistir a la reunió el Sr. Francesc Alsius 
 
Tècnic per part de l’Ajuntament: 
Sra. Úrsula Dorado  
 
Ordre del dia: 
 
1) Altres 
2) Noves aportacions 
 
S’inicia la reunió a les 20h de manera telemàtica, tal i com es va acordar en la darrera 
reunió ordinària, per tal de poder acabar de parlar dels temes que van quedar 
pendents. 
 
El regidor de Serveis Municipals, fa un incís per informar als membres que s’estan fent 
les obres d’adequació de l’accés al Golfet, que va quedar en mal estat després del 
Glòria. Les obres finalitzen la setmana vinent i han estat assumides per l’ajuntament, ja 
que el Ministeri de Costes encara no ha vingut ni a mirar-ne l’estat. 
 
 
1) Altres 
 
- Plataforma Decidim:  La plataforma Decidim és el portal que utilitza l’ajuntament per 
publicar tot procés participatiu que es realitza,  així com els òrgans estables de 
participació, com és el cas del Consell de Gestió i Participació de Calella. Es mostra 
als membres la plataforma, per tal que puguin veure com està publicat el Consell de 
Gestió i Participació de Calella i les possibilitats que ofereix l’eina. 
 
- Partida específica de 2020 i 2021: Tot i haver-se reunit telemàticament els membres 
una hora abans de la reunió, no tenen propostes en ferm sobre la partida específica. 
 



                                           
 
 

 

 
 
 
Es remeten a  una trobada presencial per tal de parlar-ne, emplacem aquest punt per a 
més endavant. 
 
Demanen en què es pot invertir la partida, l’Úrsula explica que aquests diners són en 
partida de l’ajuntament i s’han de destinar a inversions, compra de quelcom, alguna 
millora que l’ajuntament no tingui prevista en pressupost, per exemple. 
El funcionament és recollir les propostes, l’ajuntament les valora econòmicament i en 
base al cost es porta al Consell quines propostes són viables econòmicament per a 
què es voti quina proposta s’executa. 
 
Seguidament, tornem als torns de paraula que van quedar pendents en la darrera 
reunió per manca de temps, ja que només va poder intervenir el sr. De Andrés. 
 
2) Noves aportacions 
 
 Ens fan saber la problemàtica que hi ha sota la Casa Rosa: es troben entre 

18h i 20h amb música alta per fumar (no només tabac) i a la plaça del mirador 
(carrer dels Forcats), després de l’Hotel Sant Roc i abans d’entrar al camí de 
ronda, a partir de les 16h. Durant l’hivern és pitjor que l’estiu, passa tot l’hivern. 
No porten ni mascaretes. 

 A banda, sota la casa rosa també està ple d’excrements i no precisament 
d’animals. 

 El tram del carrer de sortida al jardí botànic, entre carrer Dofí i carrer Julivia, 
està ple de bonys i en molt males condicions. El regidor d’obres es va 
comprometre a fer-ho abans de l’estiu. 

 Al carrer Primavera hi ha un tram en direcció contrària. S’ha de donar 
moltes voltes per entrar i sortir. Molta gent agafa aquest tram en direcció 
contrària. Volen saber quina és la raó per la qual s’ha configurat així. 

 El sr. Oliver explica que el regidor va fer una visita a la Colina del Sol, la 
temporada passada per explicar que les escombraries s’haurien de recollir dins la 
comunitat per a què després siguin recollides en porta a porta. 

 
L’alcalde explica que no només era per la Colina del Sol sinó per totes les comunitats, 
tot i això, ha quedat parat donat a les dificultats que hi ha actualment amb el contracte 
d’escombraries. Explica que l’empresa vol renunciar al contracte i s’està negociant la 
formula per dissoldre aquest contracte. D’altra banda i, paral·lelament, s’ha encarregat 
un estudi per veure com ha de ser la recollida selectiva a Palafrugell. La idea es fer un 
canvi radical a la recollida actual, tot i que ara no podem donar detalls perquè s’està 
fent l’estudi. En la propera reunió, si ja tenim informació, ho farem saber.  

 
 El senyor Sàbat, com a membre del grup de pescadors demana perquè hi 

ha menys barques amb la nova licitació que l’ajuntament es planteja, no entenen 
el motiu. Fa referència a una reunió que van tenir amb el regidor de Qualitat 
Urbana, on també es va parlar de les cadenes que lliguen les barques que es van 
oxidant. Explica que es veuen obligats a tenir-les lligades perquè els hi tiren a 
mar, a banda que els hi deixen les escombraries a dins de les barques. D’altra 
banda, les llevantades fan que s’hagi d’estar constantment pendent. 

 
Consideren, i no només el sr. Sàbat, que la imatge típica de les fotos és la plaça del 
Portbo amb les barques, és patrimoni que els hi agradaria conservar, fa 70 anys que 
les barques són a sobre la sorra i els preocupa que es perdi. Se’n va parlar també amb  



                                           
 
 

 

 
 
 
la Junta de l’AVAC que també recolza el posicionament del grup de pesca. Consideren 
que és un error voler treure més barques del Portbo. 
L’alcalde explica que la licitació de barques i boies ha quedat emplaçat a l’any 2022, 
aquesta temporada quedarà com està. Però l’alcalde vol fer constar que en cap cas 
l’Ajuntament vol treure les barques del Portbo, simplement que no hi pot anar 
qualsevol tipologia de barca. Prèvia a la licitació se’ls reunirà per parlar-ne, per intentar 
arribar a consensuar conjuntament, tenint en compte les peticions de Costes, 
l’Ajuntament i les inquietuds dels implicats. 

 
 Demanen la possibilitat de comptar a Calella amb un bus llançadora que 

vagi de l’aparcament fins a les platges.  
S’explica que s’està estudiant tot just ara pels tres nuclis i el municipi. Tamariu és el 
nucli més complicat. Val a dir d’altra banda, que la Generalitat si és un bus interurbà 
no subvenciona i el cost és molt elevat. 
Si hi ha alguna novetat al respecte es farà saber als membres del Consell. 
 
 Demanen si hi ha la possibilitat que la Sarfa que baixa al centre sigui més 

petita, atès que molts vegades porta una sola persona. 
  

S’explica que no podem posar-nos en el tipus de bus amb el que baixen però sí que 
s’informa que el servei a l’hivern és deficitari, atès que la mitjana de persones diàries 
és de 5 els mesos d’hivern. 
 
 Es fa saber la problemàtica de trànsit que hi ha al carrer Tarrús, atès que 

s’hi ajunta el trànsit del Chopitea i el del Pirroig. Es va canviar un tall de carrer 
Tarrús fins l’església.  

S’acorda quedar amb algun membre del Consell i mirar-ho in situ amb mobilitat, per 
buscar la manera de que no baixin tants cotxes fins a la zona. Emplacem el tema 
doncs a la trobada. 

 
 

Per part de l’alcalde aprofita per explicar que, donada la situació actual, l’aturada de 
les obres al municipi aquest any serà de l’1 de juliol fins a 31 d’agost al que són els 
nuclis. Si que es permetran obres a zones perifèriques que no suposin una molèstia 
per als visitants. 

 
 D’altra banda, els membres del Consell autoritzen a que quan s'envii l’acta i el vídeo, 
també es faci arribar al correu els contactes de telèfon de tots els membres per tal 
d’actualitzar el grup de WhatsApp que tenen. 
 
A les 21.30h finalitza la sessió extraordinària del Consell de Gestió i Participació de 
Calella 


